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P R O T O K Ó Ł  Nr  30/09 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  

oraz Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  

odbytego w dniu 23 listopada 2009 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 

b) zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miasto Ostrów Wielkopolski  

w sprawie powierzenia wykonywania zadań własnych Gminy Sieroszewice  

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, 

c) przyjęcia współpracy Gminy Sieroszewice z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1) Otwarcia wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia  

oraz Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji dokonała pani 

Przewodnicząca Komisji Kultury… – Krystyna Kois - Jaźwiec o godzinie 12:12.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 11 członków, nieobecni byli p. Henryk Przybylak - 

członek Komisji Budżetu… i Komisji Kultury…, p. Henryk Jędroszka – członek Komisji 

Budżetu…, p. Paweł Siwak – członek Komisji Budżetu…, p. Marek Rosik – członek Komisji 

Kultury… Lista obecności członków Komisji Budżetu… stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności członków Komisji Kultury… stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2) Pani Przewodnicząca Komisji – przedstawiła porządek wspólnego posiedzenia 

Komisji. 

 

Ad. 3) Pan Dariusz Majewski – wniósł poprawkę do protokołu z posiedzenia Komisji 

Budżetu… z dnia 27 października 2009 r. na stronie 6, prostując, że w jego wypowiedzi 

chodziło o budowę sali gimnastycznej w Rososzycy, a nie o budowę boiska sportowego. 

Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu.. wraz z poprawką został przyjęty 

jednogłośnie.  

Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji Kultury… został przyjęty przy 4 głosach „za”  

i 1 głosie „wstrzymującym”. 

  

Ad. 4) 

 a) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 

rok. Wyjaśnił, że po wysłaniu materiałów na sesję nastąpiły zmiany w budżecie – wpłynęło 

pismo od Ministra Finansów w sprawie zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej dla 

gminy Sieroszewice o kwotę 18.086,00 zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów 

związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli. Poinformował, że wpłynął wniosek Rady 

Sołeckiej wsi Masanów o przeniesienie środków przyznanych sołectwu w ramach działu 

Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego z przeznaczeniem na założenie kostki przed 

„Domem Strażaka” w Masanowie. Dodał, że zbliża się koniec roku i nie przewiduje się 
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zagrożenia wydatków, ale będą mniejsze wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych  

i fizycznych. 

 

Komisja Kultury… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie na 2009 rok. 

Komisja Budżetu… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie powyższy projekt uchwały.  

  

 b) Pan Wójt – wyjaśnił, że jest potrzebna korekta porozumienia z Gminą Miasto 

Ostrów Wielkopolski w sprawie powierzenia wykonywania zadań własnych Gminy 

Sieroszewice z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, a tym samym zmiana uchwały, 

która została podjęta na poprzedniej sesji. „Miasto Ostrów nie chce się zgodzić na zapis 

zawarty w § 2 ust. 2 – „Ulgi w przejazdach, o których mowa w ust.1 dla uczniów szkół 

podstawowych, ponadpodstawowych i policealnych z miasta Ostrowa Wielkopolskiego 

i z gminy Sieroszewice, na terenie obu gmin ustala się w tej samej wysokości”. Wszystkim 

uczniom przysługuje ulga w wysokości 49% do biletów miesięcznych i 20% do biletów 

jednorazowych. Jest jeszcze jedna propozycja ze strony miasta, aby nasza gmina podwyższyła 

udział w kosztach z kwoty 21.500,000 zł. do kwoty 22.534,00 zł.” 

Pani Teresa Lis – zapytała, czy młodzież będzie miała ulgi? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że jak już wcześniej wspomniał – będzie miała 49% do 

biletów miesięcznych i 20% do biletów jednorazowych. Poinformował, że w związku z tym, 

że Gmina Miasto Ostrów Wielkopolski na wyznaczony termin sesji na 26 listopada, dlatego 

należy wcześniej zwołać sesję u nas.  

 

Komisja Kultury… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miasto Ostrów Wielkopolski w sprawie 

powierzenia wykonywania zadań własnych Gminy Sieroszewice z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego. 

Komisja Budżetu… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie w/w projekt uchwały.  

 

 c) Pan Wójt – poinformował, że nie będzie większych zmian w programie  

w porównaniu do 2009 roku. Dodał, że w programie wpisano zadania, które można 

realizować w przyszłym roku przez organizacje i podmioty w drodze konkursu. 

 

Komisja Kultury… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia współpracy Gminy Sieroszewice z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010. 

Komisja Budżetu… zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie powyższy projekt uchwały.  

 

 Ad. 5) Pani Przewodnicząca Komisji – przedstawiła pismo, które wpłynęło  

od Zastępcy Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu w sprawie zwolnienia od 

podatku od nieruchomości w 2010 roku. Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.   

Pan Wójt – wyjaśnił, że zgodnie z prawem takie zwolnienie byłoby możliwe, ale Rada 

musiałaby podjąć uchwałę w tej sprawie.  

Pani Teresa Lemiesz – zapytała, jaka byłaby to kwota? 

Pani Joanna Glapiak – poinformowała, że 720 zł. rocznie. 

Pan Wójt – poinformował, że wcześniej wystąpiła z pismem spółka Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe w Kaliszu o wprowadzenie zwolnienia z podatku od nieruchomości, gruntów, 

budowli i ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w przedmiocie 

oświetlenia ulic, dróg i innych terenów publicznych. Stwierdził, że nie widzi potrzeby, aby 

zwalniać z podatku od nieruchomości.  
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Pani Przewodnicząca Komisji – zaproponowała, aby poddać pod głosowanie wniosek 

Zastępcy Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o zwolnienie z podatku od 

nieruchomości w 2010 roku. 

 

Komisja Budżetu… odrzuciła wniosek w powyższej sprawie, ponieważ za przyjęciem 

wniosku głosowało 3 członków Komisji i 6 było „przeciw”.  

 

Pan Dariusz Majewski – odniósł się do odpowiedzi na zapytanie z poprzedniej sesji  

w sprawie oznakowania ulic na terenie gminy Sieroszewice. Poinformował, że objechał wieś 

Wielowieś i Masanów, oraz Olendry Smardowskie w gminie Ostrów Wielkopolski  

i zauważył, że w Masanowie są ulice, które nie mają oznakowania. Przekazał p. Wójtowi 

dowód rzeczowy w postaci zdjęć z tablicami ulic wykonanych w miejscowości Olendry 

Smardowskie – gdzie oznakowanie jest wzorowe i oznakowane są nawet pojedyncze budynki. 

 

Ad. 6) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia p. Przewodnicząca Komisji Kultury… 

dokonała o godz. 12:45 zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów  

i Zaopatrzenia oraz Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji. 

 

 

 

        Protokółowała: 

 

………………………….     

          Joanna Glapiak 

insp. d/s. obsługi Biura Rady 

   i spraw organizacyjnych   

 

 

 

 

      Przewodnicząca Komisji                                                       Przewodniczący Komisji  

    Kultury, Oświaty, Zdrowia,                                            Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia 

  Pomocy Społecznej i Promocji  

 

      Krystyna Kois – Jaźwiec                                                              Paweł Siwak 
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Członkowie Komisji Budżetu…: 

 

1. Berkowski Tomasz …………………… 

 

2. Jędroszka Henryk ………………… … 

 

3. Kois- Jaźwiec Krystyna …………… … 

 

4. Kowalski Kazimierz ……………… … 

 

5. Lemiesz Teresa ……………………… 

 

6. Lis Teresa …………………………… 

 

7. Majewski Dariusz ………………… 

 

8. Piaskowski Anatol ………………… 

 

9. Przybylak Henryk ………………… 

 

10. Rojek Ireneusz …………………… 

 

11. Wojtysiak Tadeusz………………… 

 

      12. Siwak Paweł ……………………… 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Kois – Jaźwiec Krystyna ………………… 

 

2. Majewski Dariusz ………………………… 

 

3. Lemiesz Teresa   ………………………… 

 

4. Przybylak Henryk  ……………………… 

 

5. Rosik Marek  ……………………………… 

 

6. Kasprzak Jerzy …………………………… 

 

7. Wojtczak Arkadiusz ……………………… 

 

 


